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Protokoll Alpina rådet 160126 
 
Ulf Lidberg  Lasse Kjällberg    
Lars Melin (ej närvarande) Tom Pietilä (ej närvarande)   
Ulf Olofsson (FM)  Tommy Eliasson Winter (EM) 
Inger Nordqvist  Anders Sundqvist  
Janne Klein   Karin Sundberg  

 

Beslut 
- Ta bort serietabell för U12 LVC, endast registrera antal starter. I enligt med RF´s anvisningar. 
- Uppdra till Johan Hyllienmark att se över utbildningssystemet. Kan distrikten ta över viss utbildning. Klart 29/2 
- Fler från distrikt och föreningar i processen att få fler och bättre skidåkare 
- SSF Alpint äger rätt att nominera till tävlingar 

1.   Föregående protokoll 
Protokollet godkändes 
 
2.    Lägesrapport  
Mötet var ett rent arbetsmöte och därför utgick de ordinarie rapporteringspunkterna 

3.     AR´s aktivitetsplan 
Ingen kommentar  

4.    Föranmälda frågor   

a. Anvisningar Barn- och Ungdom 

Bra anvisningar för föreningen. Kan vi göra SSF´s anvisningar mer konkreta för att underlätta för 

föreningarna. Koppla anvisningarna till Blå-Gula vägen 

SFF ska signalera att tidig toppning inte är viktig.  

Vår egen verksamhet bör vara förenlig med RF´anvisningar för Barn och ungdom 

 

b. Skrivelse Stockholms AK 

B&U har svarat Stockholms AK och AR ställer sig bakom skrivelsen 

Utvärdering av dagens tävlingssystem. Tre år är kort tid med nytt system för att genomföra 

utvärdering av reglerna för barntävlingar. 

 

c. Gymnasier 

Ska AR/SSF initiera arbete mot mobbing på RIG skolorna. Viktigt med SSF ställningstagande mot 

mobbing 

SSF bör vara med och utforma samarbetet mellan RIG. Viktigt att skolledarna förstår vikten av 

sådant samarbete 

AR/LR ska vara med i den inledande processen kring dimensionering av Skidgymnasium 

Arbetsgrupp Gymnasier, AS ansvarig. Kort- och långsiktig planering 

 

d. Högskolor/Universitet 

Viktigt att antagna åkare studerar. Viktigt att det finns ett bra utbud av kurser att söka 

Gällivare startar Skidhögskola med studier mot Luleå Högskola 

 

e. Skadeproblematik 

Kan SSF alpin verka för att skadorna minskar. Knäkontroll till gymnasier men även till föreningar för 

att starta arbetet att motverka knäskador tidigt . 

AS kontaktar Britta Kockum ang. rekommendationer för att undvika knäskador 
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f. Idrottslyftet 

Alpint har prioriterat utbildning och subventionerat deltagaravgiften på SATU 1-3 med 50%. Gäller 

även övriga utbildningar tex. tävlingsledarkonferens och SSF Timing 

Hur ska Alpint prioritera Idrottslyftet 2016 

 

g. Nomineringar 

Tränare/Ledare SSF har ansvaret att ta ut deltagare till tävlingar. Tränare/Ledare måste bestämma 

vilket är det bästa sättet att ranka. Viktigt att kommunicera nominering via hemsidan 

Kommunicera nominering på befintliga mötesplatser tex Ski Funtastic 

 

h. Mötesplan 

Fasta fysiska möten med telefonmöten för frågor som måste behandlas mellan mötena 

Onsdag 14/3 

Söndag 17/4 

Budgetmöte 28-29/5 

 

i. Struktur 

Hur ska utvecklingen ske i SSF med grenråd AR och LR. Hur ska verksamheten förbättras med 

grenråd. 

LR vill ge förslag till SSF styrelse att starta ett arbete för framtida struktur av verksamheten 

AR önskar protokoll från Styrelsemöten 

 

5. Övriga frågor under mötet 

Inga övriga frågor anmäldes 

 

6 Kommande möte 

Onsdag 14/3 

Plats meddelas senare 


